
  

 

Wyniki przeprowadzonych w dniu 14.05.2018 r.  konsultacji społecznych mających na uwadze 

przekazanie mieszkańcom Zduńskiej Woli informacji na temat koncepcji przebudowy ulicy Stawowej 

w Zduńskiej Woli. 

A. Zestawienie uwag złożonych przez mieszkańców Miasta Zduńska Wola dotyczących przedmiotu 

konsultacji, (zaproponowane plany działań): 

1. Projektant przedstawił dwie koncepcje przebudowy ul. Stawowej. 

1) koncepcja nr 1 obejmuje przebudowę ulicy o szerokości jezdni 5,0 m, Ulica będzie się 

charakteryzowała następującymi elementami: 

- wysokość krawężników ulicy na północnej stronie  ulicy będzie wynosiła 4 cm, 

- jednostronny chodnik na południowej stronie ulicy, 

- poszerzenie łuków, 

- łopatkę do zawracania, 

- zjazdy do działek, 

- oświetlenie uliczne, 

- poszerzenie pasa drogowego do 10 m, 

- nasadzenia drzew, 

- odwodnienie drogi 

2) koncepcja nr 2 obejmuje budowę ciągu pieszo-jezdnego o szerokości 5 m, realizacja takiego 

rozwiązania jest uzależniona od możliwości uzyskania zezwolenia na realizację inwestycji drogowej 

(ZRID). 

Rozwiązanie takie wiąże się także z koniecznością zmiany organizacji ruchu polegającej na 

wprowadzeniu strefy zamieszkania w której będzie obowiązywać zakaz parkowania przy krawężnikach. 

2. Mieszkańcy zadali pytanie o termin rozpoczęcia przebudowy ulicy Stawowej. 

(Przedstawiciele Urzędu Miasta poinformowali mieszkańców, że w Budżecie Miasta na 2018 r. 

zabezpieczone są środki finansowe tylko na wykonanie dokumentacji projektowej, podjęcie realizacji 

przebudowy drogi w 2019 roku uzależnione jest od zabezpieczenia środków finansowych w Budżecie 

Miasta przez Radę Miasta Zduńska Wola). 

3. Mieszkańcy zadali pytanie, czy nośność jezdni będzie wystarczająca w przypadku ruchu ciężkich 

pojazdów obsługujących piekarnie.  

(Zostanie zaprojektowana właściwa nośność i klasa drogi.)  

4. Mieszkańcy zadali pytanie czy przepust musi być realizowany przed przebudową ulicy. 

(Projektant poinformował, że przepust musi być realizowany przed lub równolegle z przebudową ulicy.) 

5. Mieszkańcy zadali pytanie o procedurę uzyskania odszkodowań za przejęte części działek w ramach 

poszerzenia pasa drogowego 

 (Przedstawiciele Urzędu Miasta poinformowali mieszkańców, że Starostwo Powiatowe w Zduńskiej 

Woli będzie wszczynać postępowanie w sprawie wypłaty odszkodowań za działki przejęte pod drogę 

i będzie wykonywać operaty szacunkowe, które zostaną przedstawione mieszkańcom do akceptacji). 

6.   Mieszkańcy zadali pytanie, czy można zaprojektować zatoki wymijania się pojazdów na działkach 

należących do Miasta Zduńska Wola   

(Przedstawiciele Urzędu Miasta poinformowali, że nie ma potrzeby budowy powyższych zatok przy 

ul. Stawowej z uwagi na szerokość projektowanej jezdni, która ma wynosić 5 m.) 

7.     Mieszkańcy zadali pytanie, czy są konieczne nasadzenia drzew. 

    (Przedstawiciele Urzędu Miasta poinformowali, że nasadzenia drzew poprawią estetykę ul. Stawowej.) 

   8.    Mieszkańcy zadali pytanie, czy działka nr ewid. grunt. 119, której jest planowany podział może być   

skomunikowana z ul. Stawową.  



  

 

 (Przedstawiciele Urzędu Miasta poinformowali, że obecny projekt podziału dz. nr ewid. 119 przewiduje 

obsługę komunikacyjną tej działki od ul. Tymienieckiej.) 

9. Przedstawiciele Urzędu Miasta zwrócili uwagę projektantowi żeby chodniki lokalizować bezpośrednio 

przy granicy pasa drogowego. 

10. Mieszkańcy zadali pytanie, czy przed przebudową drogi nie należy wybudować sieci gazowej. 

(Przedstawiciele Urzędu Miasta poinformowali, że projektant sieci gazowej powinien uwzględnić 

rozwiązania ujęte dokumentacji na przebudowę drogi.)  

11. Mieszkańcy zadali pytanie, czy po poszerzeniu pasa drogowego będą ponosić większe opłaty za 

umieszczenie urządzeń w pasie drogowym. 

(Przedstawiciele Urzędu Miasta poinformowali, że opłaty wzrosną w przypadku zwiększenia powierzchni 

urządzeń umieszczonych w granicach pasa drogowego.) 

12.  Mieszkańcy zgłosili problem z parkowaniem przy piekarni, który po przebudowie ulicy jeszcze 

bardziej się pogłębi i wnosili o poszerzenie pasa drogowego w rejonie piekarni. 

(Przedstawiciele Urzędu Miasta poinformowali, że projektant przeanalizuje możliwość poszerzenia pasa 

drogowego ul. Stawowej w rejonie piekarni.) 

13. Mieszkańcy w drodze głosowania, większością głosów wyraziło zgodę na rozwiązania przebudowy ul. 

Stawowej zawarte w koncepcji nr 2, które pozwoli na obniżenie kosztów przebudowy ulicy. 

       B. Podsumowanie wyników konsultacji:  

Mieszkańcy uzyskali odpowiedź na zadane pytania.  

Przedstawiono mieszkańcom główne założenia przebudowy ulicy Stawowej oraz zebrano wnioski i uwagi. 

 

 

 

 

 

 

 


